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کمک ۴۵۰۰ میلیارد تومانی مردم و خیران
 به مراکز نیکوکاری 

معاون توسعه مشــارکت های مردمی کمیته امداد امام خمینی)ره( از کمک 
۴۵۰۰ میلیارد تومانی مردم و خیران به مراکز نیکوکاری کشــور در ســال 

جاری خبر داد.
به گزارش ایرنا از پایگاه اطلاع رسانی کمیته امداد، حبیب الله آسوده در آیین 
تجلیل از فعالان مراکز نیکوکاری استان خراسان شمالی گفت: حدود ۹ هزار 
مرکز نیکوکاری در کشور فعال هستند. وی افزود: تمامی کمک های ارائه شده 
به مراکز نیکوکاری در ســال جاری با نظارت هیات عامل آن مراکز و کمیته 

امداد، به نفع نیازمندان هزینه شده است.
آسوده اظهارداشت: حدود ۵۰ درصد کمک های مردمی کمیته امداد از طریق 

مراکز نیکوکاری به محرومان ارائه می شود.
معاون توسعه مشــارکت های مردمی کمیته امداد همچنین به کمک ۹ هزار 
میلیــارد تومانی مردم به محرومان در قالب زکات، مراکز نیکوکاری، صدقات 
و اکرام ایتام در ســال جاری اشــاره کرد و افزود: تلاش این نهاد ایجاد حلقه 

اتصال بین مردم نیکوکار و محرومان است.

تکذیب شایعه افزایش ماموریت های 
سکته مغزی اورژانس با واکسیناسیون کرونا

سرپرست اورژانس تهران ادعا و شایعات مطرح شده در فضای محازی مبنی 
بــر افزایش ماموریت های ســکته مغزی اورژانس با واکسیناســیون کرونا را 

تکذیب کرد.
دکتر یحیی صالح طبری در گفت و گو با ایســنا اظهــار کرد: طی روز های 
گذشته نشســت خبری برگزار شد و طی آن اعلام کردیم که  ماموریت های 
اورژانس تهران که در رابطه با ســکته های مغزی بوده است حدود ۲۸ درصد 

افزایش پیدا کرده است. 
وی بــا بیان اینکه در اورژانس کــد ۲۴۷ مربوط به ماموریت های قلبی و کد 
۷۲۴ مرتبط با ماموریت های سکته مغزی است گفت: در این نشست خبری 
اظهار کردیم که ســال جاری ماموریت هایی که اورژانس انجام داده اســت 
نسبت به سال گذشته افزایش پیدا کرده است اما متاسفانه در فضای مجازی 

برخی این افزایش آمار را با واکسیناسیون مرتبط اعلام کرده بودند.
وی با بیان اینکه ارتباط دادن این آمار اورژانس با واکسیناســیون غلط است 
گفت: این دو هیچ ارتباطی با یکدیگر ندارند. هیچ مقاله علمی در این خصوص 
که این را اثبات کند وجود ندارد و خواهش می کنیم که اجازه بدهند مجامع 

علمی در این خصوص بررسی و اعلام کنند.
صالح طبری در پایان گفت: امسال هماهنگی ها با بیمارستان های هدف انجام 
شــده و این امر باعث شــده است بیماران ســکته مغزی با سرعت بیشتری 
پذیرش و درمان شــوند. به همیــن دلیل انتقال بیماران ســکته مغزی به 

بیمارستان ها نسبت به سال گذشته بیشتر و اثر بخش تر بوده است.

اخبار کوتاه

نگرانی والدین از امنیت فرزندان 
درآموزش مجازی 

فوق العاده ای  مــکان  اینترنــت 
بــرای یادگیــری، خلاقیــت و 
ســرگرمی کودکان و نوجوانــان 
اوقات ممکن  اما گاهی  اســت، 
اســت در این فضا با مسائل مختلفی که چالش برانگیز هستند همچون؛ آزار 
سایبری، اجبار برای شرکت در ارسال پیامک و اطلاعات شخصی، تشویق به 

خودآزاری، تماشای پورنوگرافی و... دست و پنجه نرم کنند. 
بر اســاس آخرین نظرسنجی که توسط شرکت های امنیت رایانه کسپرسکی 
)Kaspersky( و تحقیقات ســاوانتا )Savanta (انجام شــده اســت، ۸۴ 
درصــد از والدین در سراســر جهان نگران امنیت فرزنــدان خود در فضای 

مجازی هستند. 
بــا این وجود، والدین به طور متوســط در کل دوران کودکی تنها ۴6 دقیقه 
بــا فرزندان خود در مورد امنیت حضــور در فضای آنلاین صحبت می کنند. 
بیش از نیمی )۵۸٪( از افراد مورد بررســی کمتر از 3۰ دقیقه را صرف بحث 
در مورد این موضوع می کنند که در حقیقت نیمی از زمان اســتادارد آموزش 

یک درس در مدرسه است. 
حفــظ حریم خصوصــی و امنیت آنلاین کــودکان و نوجوانــان به یکی از 
برجســته ترین دغدغه های والدیــن به ویژه در طول دوران شــیوع کرونا و 
آموزش های مجازی تبدیل شــده است. طبق این نظرسنجی در حال حاضر 
در سراســر جهان ،۹نفر از هر 1۰ کودک بین هفت تا 1۲ سال یک دستگاه 
تلفن هوشمند یا تبلت مجهز به اینترنت دارند.  تقریباً از هر 3 والدین ۲ نفر 
)6۴ درصد( موافق هســتند که فرزندانشان زمان زیادی را به صورت آنلاین 
در شــبکه های اجتماعی و جست و جوهای اینترنتی سپری می کنند، که نه 
تنها به معنای مبادله سایر شادی ها و مزایای دوران کودکی با نمایشگر است، 

بلکه دائماً در معرض خطرات بالقوه مختلف قرار می گیرند. 
به گفته والدین، خطرناک ترین تهدیدهای آنلاین، مشــاهده محتوای مضر 
مانند مطالب جنســی یا خشونت آمیز و قلدری )۲۷درصد(، تجربه اعتیاد به 
اینترنت )۲6درصد(؛ و دریافت پیام یا محتوای ناشــناس که آنها را به انجام 
فعالیت های خشونت آمیز یا نامناسب تحریک می کند)1۴درصد( است. برای 
کاهش خطرات احتمالی گشــت و گذار در اینترنت و شبکه های اجتماعی، 
۸1 درصــد از والدین می گویند که آموزش ایمنــی آنلاین به کودکان یک 
مسئولیت مشترک بین والدین و مدارس است. ۸6 درصد معتقدند که والدین 
در موقعیت بهتری برای انجام این کار قرار دارند، زیرا کودکان عموماً به آنها 

اعتماد بیشتری دارند. 
با وجودآنکه والدیــن وظیفه راهنمایی فرزندان خود را بــر عهده دارند، اما 
ســاعات کمی را صرف این کار می کنند و این عــدم حضور پدر و مادر برای 
ارتقای ســواد فضای مجازی برای آنان آسیب هایی را به همراه داشته است. 
تحقیقات کسپرسکی نشان داد که متاسفانه باید پذیرفت اینترنت به بچه ها 
اجازه می دهد با محتوایی روبرو شــوند که والدیــن هرگز نمی خواهند آنها 
ببیننــد. نگرانی های مربوط به حریم خصوصی و امنیت اکنون برای پدران و 
مادران مهم اســت و ما می دانیم که گاهی اوقات صحبت کردن در مورد این 
نگرانی ها با کودکان چقدر دشوار است تا آن ها گوش دهند و از آموزش های 

کسب شده دور نشوند.
در انجام ایــن گفت وگوها، والدیــن بزرگترین چالش هــا را اینطور عنوان 
کردند:توضیح تهدیدهــا به گونه ای که کودکان بتوانند درک کنند و با آنها 
ارتباط برقرار کنند )6۰درصد( وادار کردن کودکان به جدی گرفتن تهدیدات 
)۵1درصــد( منصرف کردن کودکان از پیروی کردن یا اعتماد به نفس برای 
پیروی نکردن از فشار همســالان )۴۲درصد( .در حالی که کاملًا قابل درک 
اســت والدین نمی خواهند فرزندانشان نسبت به آنلاین شدن احساس ترس 
کنند، این بدان معنا نیســت که آنها رویکرد ســهل انگیزی نسبت به ایمنی 
اینترنت دارند. آموزش اســتفاده متعادل و امن از اینترنت موجب می شود تا 

کودک آگاه، کودک ایمنی شود. 
والدیــن با از بین بــردن موانع ارتباطی مربوط به ایمنی و آداب معاشــرت 
آنلاین، می توانند اطمینان پیدا کنند که فرزندانشان بهترین بهره را از زندگی 
ســایبری خود می برند و در عین حال از رفتار آنلاین فرزندشــان اطمینان 

خاطر داشته باشند.
 کودکان و نوجوانان نیاز به محافظت دارند و والدین می توانند این کار را اولاً 
با آموزش خود در مورد ســایت هایی که فرزندانشان از آنها بازدید می کنندو 
بــا گذراندن وقت با آنها در حین وب گردی انجام دهند و ثانیاً با اطمینان از 
داشتن راه حل قابل اعتماد در مورد مواجه با مطالب نامناسب یا توهین آمیز-

همان طور که از فرزندانشــان در برابر زمین خوردن محافظت می کنند- در 
فضــای مجازی از آنها حمایت و حفاظت کننــد. این آموزش ها وحفاظت ها 
نباید دایره اجتماعی فرزندان را محدود کند بلکه باید برای آنها آگاهی بخشی 

و بصیرت افزایی را داشته باشد. 
باید به آنان  توصیه شــود که چقدر می توانند در رسانه های اجتماعی وقت 
بگذارنــد و در طول روز به هنگام انجام تکالیف درســی و کلاس های آنلاین 
از شــبکه های اجتماعی اســتفاده نکنند.افزایش سواد رســانه ای، گفت و 
گوی منطقی و دوســتانه محور، وقت گذاری با فرزنــدان برای تبیین ابعاد 
خشونت های موجود در فضای مجازی از دیگر راه حل هایی است که والدین 
می توانند با انجام آنها، فرزندان خود را در مقابل با آسیب های فضای مجازی 

حمایت کنند.

یادداشت
شرایط شکننده امیکرون در کشور

هشدار درباره خطر بروز پیک هفتم کرونا

استاندار تهران:

شخص رئیس جمهور پیگیر موضوع ترافیک تهران است

مرکــز روابط عمومی وزارت بهداشــت، درمــان و آموزش 
پزشــکی با اشاره به اینکه در ۲۴ ســاعت منتهی به ظهر 
جمعه، 13۹ بیمار کووید1۹ فوت شــده اند و مجموع جان 
باختگان این بیماری به 13۸ هزار و ۷11 نفر رسید، اعلام 
کرد: سه هزار و 6۹ بیمار مبتلا به کووید1۹ در بخش های 

مراقبت های ویژه بیمارستانها تحت مراقبت قرار دارند.
تــا کنون 63 میلیون و ۴66 هــزار و 3۲۲ نفر دُز اول، ۵6 
میلیون و ۷۲ هزار و ۹6۷ نفر دُز دوم و ۲۴ میلیون و ۷۹۴ 
هزار و 3۰۴ نفر، دُز سوم واکسن کرونا را تزریق کرده اند و 
مجموع واکسن های تزریق شده در کشور به 1۴۴ میلیون و 

333 هزار و ۵۹3 دُز رسید.
وزارت بهداشــت با اعلام اینکه در شبانه روز گذشته ۲۵3 
هزار و ۵۹۹ دُز واکســن کرونا در کشور تزریق شده است، 
افزود: از دیروز تا امروز ۲۰ اســفندماه 1۴۰۰ و بر اســاس 
معیارهای قطعی تشــخیصی، 3 هــزار و ۹۵3 بیمار جدید 
مبتلا به کووید1۹ در کشــور شناسایی شد که ۷۵1 نفر از 

آنها بستری شدند.
مجموع بیماران کووید1۹ در کشــور به ۷ میلیون و 11۷ 
هزار و ۵۴۴ نفر رسید. خوشبختانه تا کنون 6 میلیون ۷6۸ 
هزار و ۲۷1 نفر از بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستان ها 
ترخیص شده اند. بر اساس این گزارش، تا کنون ۴۸ میلیون 
و 1۰۸ هزار و ۴۸۵ آزمایش تشــخیص کووید1۹ در کشور 
انجام شده است. در حال حاضر 1۴۸ شهرستان در وضعیت 
قرمز، 1۹6 شهرستان در وضعیت نارنجی، 1۰1 شهرستان 
در وضعیت زرد و 3 شهرستان در وضعیت آبی قرار دارند. 

وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی روز یکشنبه ۲۸ 
آذر ماه مشاهده سویه امیکرون کرونا در ایران را تایید کرد. 
محققان آفریقای جنوبی گونه ای جدید از ویروس کرونا را 
شناسایی کردند که با عنوان B.1.1.۵۲۹ شناخته می شود 
و دارای جهش های چندگانه است. سازمان بهداشت جهانی، 
این گونه جدید را به عنوان یک گونه نگران کننده معرفی و 
بر اساس ترتیب الفبای یونانی، آن را »امیکرون« نام گذاری 
کرده اســت. کرونا تا کنون چهار جهش ژنتیکی خطرناک 
شــامل آلفا، بتا، گاما و دلتا داشــته و امیکرون جدیدترین 

نسخه جهش یافته این ویروس است.
بــه گفته حمید رضا جماعتی دبیــر علمی کمیته مقابله با 
کرونــا، آمار ایران و جهان نشــان می دهد ابتلای کودکان 
به کرونا در پیک امیکرون حدود ۲۰ تا 3۰ درصد نســبت 
به دلتا بیشتر اســت. هم اکنون در ایران حدود ۲۰ درصد 
مبتلایان به کرونا در پیک ششم کودکان هستند. در برخی 
کشــورها مثل آمریکا تا حدود 3۵ درصد مبتلایان به کرونا 
در سویه جدید کودکان هستند و این سویه کرونا بر خلاف 
سویه های قبلی علاوه بر افراد بزرگسال در نوجوانان و اطفال 
هم سرایت بالایی دارد. البته علاوه بر واکسیناسیون کمتر 
کودکان، خاصیت خود ســویه امیکرون به این شکل است 

که ترشــح آنزیمی در بزرگسالان مانع ورود آن به سلولهای 
دســتگاه تنفســی می شــود و این آنزیم بلوکه کننده در 
کودکان وجود ندارد. در همین حال یک اپیدمیولوژیســت 
با بیان اینکه باتوجه به روند کاهشــی ابتلا و مرگ ناشی از 
کرونا در کشور، امیدواریم تا اواخر اسفند ماه به نقطه پایینی 
پیک ششم برسیم، گفت: اگر کنترل های نوروزی به خوبی 
انجام نشــود و قواعد و مقررات تدوین شده از سوی ستاد 
ملی مقابله با کرونا به خوبی اجرا، پایش و نظارت نشــود، 
احتمال اینکه در اواخر فروردین و اوایل اردیبهشت گرفتار 

پیک هفتم شویم، وجود دارد.
دکتر حمید ســوری در گفت وگو با ایسنا، درباره وضعیت 
کرونای امُیکرون در کشــور و وضعیت پیک ششم، گفت: 
خوشــبختانه روند ابتلا در اکثر مناطق کشور کاهشی شده 
و روند مرگ ومیر ناشــی از بیماری هم کاهشی شده است؛ 
به طوری که امیدواریم تا اواخر اســفند ماه به نقطه پایینی 
پیک ششــم برســیم. وی با بیان اینکه البته هنوز شرایط 
کرونا در کشور شکننده اســت و تعداد افراد حساس برای 
ابتلا نسبتا بالا هستند، افزود: به طوری که اگر کنترل های 
نوروزی به خوبی انجام نشود و قواعد و مقررات تدوین شده 
از ســوی ســتاد ملی مقابله با کرونا به خوبی اجرا، پایش 
و نظارت نشــود، احتمال اینکــه در اواخر فروردین و اوایل 
اردیبهشت گرفتار پیک هفتم شویم، وجود دارد. همانطور 
که سال گذشته، با فاصله کمی بعد از فروکش پیک چهارم، 

پیک پنجم را داشتیم.
ســوری تاکید کــرد: بنابراین نمی توان خیلی به شــرایط 
موجود دل خوش کرد و تصو کرد که کرونا تمام شده است. 
تصوراتی مبنی بر اینکه فکر می کنند که امُیکرون نســبتا 
ضعیف بود یا ارتفاع قله پیک ششم کمتر از پیک های دیگر 

بود یــا اینکه مرگ و میر از بین می رود و ... تصورات باطل 
و اشــتباهی اســت. وی با بیان اینکه ویروس کرونا بسیار 
هوشــمند اســت و مشخص نیســت که جهش بعدی که 
اتفاق می افتد، از جهش قبلی شــدیدتر است یا خیر، گفت: 
بنابراین تا زمانیکه به مرحله حذف اپیدمی نرسیدیم، طبیعتا 
باید همچنان آماده باش داشته و همچنان جامعه باید برای 

سلامتش تلاش کند.
این اپیدمیولوژیست درباره امکان بروز قله دیگری در پیک 
ششــم، گفت: باید ابتدا تعریف پیک را به درستی مشخص 
کنیم؛ معمولا وقتیکه طی دو هفته به طور مســتمر روند 
کاهشــی در ابتلا داشته باشــیم و این روند کاهشی تا دو 
هفته بعد هم ادامه یابد، می توان پیک را تمام شــده تلقی 
کرد. البته از آنجایی که در کشــور بیماریابی فعال نداریم، 
نمی توانیــم خیلی درباره ابتلا قضاوت کنیم. زیرا مانند کوه 
یخی می ماند که فقط نوک آن را می بینیم. بنابراین بیشتر 
باید روی میزان مرگ و بستری تاکید کنیم، آن هم نه فقط 
مرگ های تســت مثبت تایید شده، بلکه همه مرگ های با 

علامت کرونا.
ســوری ادامه داد: حال اگر طی دو هفته روند کاهشی در 
بستری و مرگ ادامه یابد، می توانیم اعلام کنیم که پیک در 
حال پایان اســت. وقتی روند کاهشی تا دو هفته دیگر هم 
باید ادامه یابد، در این زمان می توان پیک را تمام شده تلقی 
کرد، اما اگر نوساناتی وجود داشته باشد، به این معناست که 

در همان پیک هستیم، اما نوسان داریم.
وی گفت: در عین حال اگر بعد از دو هفته روند افزایشــی 
شکل گیرد و دو هفته هم این روند افزایشی ادامه یابد، در 
آن زمان می گوییم که پیک بعدی آغاز شــده اســت. حال 
فاصله دو پیک می تواند بسیار نزدیک باشد و بلافاصله بعد 

از تمام شــدن یک پیک، پیک بعدی بیماری آغاز شود یا 
اینکه با فاصله باشــد. به عنوان مثال پیک ســوم و چهارم 
کرونا در کشــور که بین آذر ماه 13۹۹ تا فروردین 1۴۰۰ 
بود و بیشترین فاصله دو پیک را در این دو پیک در کشور 
داشتیم و این نشــان داد که تداوم مداخلات توانست موثر 
باشد، اما سفرهای نوروزی 1۴۰۰ باعث شد که بلافاصله بعد 
از تعطیلات، پیــک چهارم و بعد هم پنجم را تجربه کنیم. 
الان هم این نگرانی وجــود دارد که  بلافاصله بعد از پیک 

ششم، دچار پیک هفتم شویم.
ســوری با بیان اینکه اخیرا واریانت هشداردهنده جدیدی 
در دنیا مطرح نشــده اســت، گفت: تاکنــون پنج واریانت 
هشــداردهنده داشــتیم که شــامل آلفا، بتا، گاما، دلتا و 
امُیکرون بوده اند که گاما بــه ایران نیامد. بنابراین اگر قرار 
باشــد واریانت دیگری ایجاد شود، سازمان جهانی بهداشت 
باید آن را تایید کند. شــواهد نشــان نمی دهد که واریانت 
هشــداردهنده  دیگری آمده باشد، هرچند که جهش هایی 
به صورت ســاب واریانت اتفاق می افتــد. با این حال اخیرا 
واریانت هشــداردهنده ای مطرح نشده، اما برای عدم ایجاد 
آن هیــچ تضمینــی وجود نــدارد. در عین حــال اگر هم 
پیک هفتمی در کشور داشــته باشیم، مشخص نیست که 
با واریانت های موجــود خواهد بود یا با واریانت های جدید. 
البته باید توجه کرد که الزاما رخداد یک پیک جدید، تابع 

یک واریانت جدید نیست.
وی درباره چرایی ســه رقمی بودن مرگ هــای کرونایی و 
همچنین زمان کاهش آن گفت: در زمینه مرگ ها در چند 
روز اخیر نوساناتی داشتیم، اما برآیند آمارها نشان می دهد 
که روند کاهشــی مرگ بســیار کند است. این موضوع هم 
نشان می دهد که مداخله موثر آنی برای مقابله با اپیدمی در 
ســطح ابتلا و بستری نداریم و مداخلات مان خیلی تاثیری 
نداشــته است. وقتی شیب کاهشــی یک پیک آرام باشد، 
نگران کننده اســت و به این معنا اســت که دیر می توانیم 
پیــک را جمع کنیم. هرچقدر پیک ســریع تر کاهش یابد، 
نشان می دهد که مداخلات موثر بوده است. مانند کاری که 

در طرح شهید سلیمانی در پیک سوم اتفاق افتاد.
ســوری بــا تاکید بــر اینکــه بایــد مبتنی بر شــواهد 
علمی تصمیم گیــری کنیم، گفت: در عین حال نباید تصور 
کرد که واکســن تنهــا کلید کنترل اپیدمی اســت و همه 
مشــکلات را حل می کند. زیرا اصلا اینطور نیست. در عین 
حال باید بیماریابی فعال داشــته و تست انبوه بگیریم که 
جنبه اپیدمیولوژیســتی دارد. در عین حال داده ها باید در 
اختیار متخصصین قرار داشته باشد تا تحلیل عمیق روی آن 
انجام شود، نه اینکه داده ها در اختیار چند نفر خاص باشد 
که تخصص کافی برای اســتنتاج تحلیل را ندارند. درعین 
حال به همکاری های بین بخشــی و استفاده از فناوری های 

نوین در کنترل اپیدمی نیاز است.

استاندار تهران با اشاره به افزایش ترافیک در 
پایتخت طی روزهای اخیر گفت: بارندگی در 
روزهای گذشــته، افزایش استفاده شهروندان 
از خودروهای شخصی و همچنین خریدهای 
شب عید از مهمترین دلایلی است که می توان 
بــرای افزایش ترافیک ســنگین این روزهای 

تهران برشمرد.
محســن منصوری در گفت و گــو با خبرنگار 
ایرنــا افــزود: واقعیت این اســت که موضوع 
ترافیک تهران یک موضوع حاکمیتی اســت 
و شــخص رییس جمهور پیگیر این موضوع 
است؛ تاکنون چندین جلسه در این خصوص 

توسط معاون اول رییس جمهور تشکیل شده 
و ضروری اســت که تمامی دستگاه های ملی 
و همچنین شــهرداری تهــران در این زمینه 

اقداماتی انجام دهند.
وی با بیان اینکه توسعه حمل و نقل عمومی از 
جمله متــرو می تواند یکــی از دلایل کاهش 
ترافیک در این کلان شــهر باشــد، افزود: در 
این زمینه شهرداری تهران در توسعه ناوگان 
ریلی اقدامات جــدی انجام داده و هم اکنون 
نیز توسعه مترو در دستور کار است که دولت 

نیز در این زمینه اقداماتی انجام خواهد داد.
استاندار تهران ادامه داد: موضوع دیگر استفاده 

بی ضابطه از خودروهای شخصی در پایتخت 
است که باید در این زمینه نیز طرحی اجرا و 
عملیاتی شود تا از ســفرهای غیرضروری در 

پایتخت جلوگیری شود.
به گفته وی، جلسات متعددی در استانداری 
تهران تشکیل شده و در شورای حمل و نقل 
و ترافیــک موضوعات مهمی مطرح و مصوبات 
مناسبی داشتیم که پلیس راهور، شهرداری و 

سایر ارگان ها باید اقداماتی انجام دهند.
امیدواری به بازشدن قفل خرید 

۶۳۰ واگن مترو
مدیرعامل متروی تهران اعلام کرد امیدواریم 

قفل قرارداد 63۰ واگن در سال آینده باز شود.
مســعود درســتی در گفت وگــو با ایســنا، 
درخصــوص ســرانجام قــرارداد 63۰ واگن 
متــروی تهران که بیش از ۴ ســال اســت 
بلاتکلیف باقی مانده، گفت: دســتگاه اجرایی 
انعقاد این قرارداد، وزارت کشور است اما ما در 
شــهرداری تهران به عنوان ذی نفع اصلی، به 
سرانجام رسیدن قرارداد را پیگیری می کنیم.

وی با بیان اینکه انصافا دســت اندرکاران امر 
در وزارت کشــور در پیگیــری ایــن موضوع 
ســنگ تمام گذاشته اند و نهایت مساعدت را 
داشته اند، اظهار کرد: با شرکت چینی سازنده 

این واگن هــا مذاکرات خوبی انجام شــده و 
 اگر دولت 1۵ درصد ســهم خود را پرداخت 
کند، ایــن قرارداد ظــرف ۲ مــاه عملیاتی 
می شود و شرکت چینی ســاخت واگن ها را 

آغاز می کند.
درســتی با تاکید بر اینکه باید دقت داشــت 
فرایند تولید واگن ها زمان بر اســت و حدود 
1۸ ماه ساخت  واگن ها طول می کشد، افزود: 
با این حــال امیدواریم در صــورت همراهی 
دولت، ســرانجام تکلیــف 63۰ واگن متروی 
پایتخت مشخص شده و از سال آینده فرآیند 

ساخت آنها شروع شود.

آگهی تغییرات شــرکت ســارینا سرام گناباد شــرکت سهامی خاص به 
شماره ثبت 1۲63 و شناســه ملی 1۴۰۰3636۷۰۸ به استناد دادنامه شماره 
۹۹۰۹۹۷۵1۹۴۸۰1۰3۵ مورخ 13۹۹/۰۹/۲۴ شعبه اول دادگاه عمومی حقوقی 
دادگستری شهرســتان گناباد و دادنامه شــماره1۴۰۰۲۵3۹۰۰۰۵1۲۹۷۷۵ 
مورخ 1۴۰۰/۰۵/1۷  شــعبه1۴ دادگاه تجدید نظر اســتان خراســان رضوی 
ونامه شــماره 1۴۰۰۲۵۹۹۰۰۲61۰3۰۲۴ مورخ 1۴۰۰/۰۷/1۴ شــعبه اول 
دادگاه عمومی حقوقی دادگســتری شهرســتان گناباد آگهی مکانیزه شــماره 
13۹۸3۰۴۰61۸۷۰۰۰113 مجمع عمومی عادی سالیانه مورخ 13۹۸/۰۴/۰۲ 
ابطال گردید و به اســتناد نامــه شــماره 1۴۰۰۲۵۹۹۰۰۲۸۹۴1۲۷3 مورخ 
1۴۰۰/۰۸/۰۴ شــعبه اول دادگاه عمومی حقوقی دادگستری شهرستان گناباد 
آگهی های هیئت مدیره مورخ 13۹۸/۴/۲  و 13۹۹/۲/1۰ و1۴۰۰/۰6/۲۲ و نقل 
و انتقالات سهام مورخ 13۹۸/۵ و 13۹۸/۹ و آگهی های مربوط به صورتجلسات 
مجمــع عــادی 13۹۸/1۰/۲  و 1۴۰۰/6/۲۲  و مجمــع عمومی فــوق العاده 
13۹۸/11/1۴نیز باطل گردید. اداره کل ثبت اســناد و املاک استان خراسان 

رضوی مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری گناباد )129۰۶52(

آگهی تغییرات شــرکت ســارینا ســرام گناباد شــرکت 
ســهامی خاص بــه شــماره ثبــت 1۲63 و شناســه ملــی 
1۴۰۰3636۷۰۸ به اســتناد صورتجلســه هیئت مدیره مورخ 
13۹۹/۰۲/1۰ بنا به تفویض اختیار حاصله از مجمع عمومی فوق 
العاده مورخ 13۹۸/11/1۴ تصمیمات ذیل اتخاذ شــد: سرمایه 
شــرکت از مبلغ پنج میلیارد ریال به مبلغ پانزده میلیارد ریال 
منقســم به ســه هزار ســهم پنج میلیون ریالی بانام از محل 
مطالبات شرکت افزایش یافته است و ماده مربوطه در اساسنامه 
بشرح ذیل اصلاح گردید: ماده ۵ اصلاحی : سرمایه شرکت مبلغ 
پانزده میلیارد ریال منقسم به سه هزار سهم پنج میلیون ریالی با 
نام می باشد که تماماً پرداخت گردیده است. اداره کل ثبت اسناد 
و املاک استان خراسان رضوی مرجع ثبت شرکت ها و موسسات 

غیرتجاری گناباد )129۰5۶8(

آگهی تغییرات شــرکت ســارینا ســرام گناباد شــرکت 
ســهامی خاص بــه شــماره ثبــت 1۲63 و شناســه ملــی 
1۴۰۰3636۷۰۸ به اســتناد صورتجلســه هیئت مدیره مورخ 
1۴۰۰/۰6/۲۲ تصمیمات ذیل اتخاذ شــد: 1. آقای علی بهادری 
به شــماره ملی ۰۸۷۰۸63۴۴۴ بســمت نائــب رئیس هیئت 
مدیــره و مدیر عامل ۲. آقای محمدرضا گلســتان به شــماره 
ملی۰۹۴1۰6۷۰33 بسمت عضو هیئت مدیره 3. خانم فاطمه 
بهادری به شــماره ملی ۰۹۲۵۴۲3۵1۲ به سمت رئیس هیات 
مدیره برای مدت ۲سال انتخاب شدند. کلیة اوراق و اسناد بهادار 
و تعهد آور رســمی و بانکی با امضــای نایب رئیس هیات مدیره 
و مدیر عامل همراه با مهر شــرکت و نامه های اداری با امضای 
مدیرعامل و مهر شرکت معتبر خواهد بود. اداره کل ثبت اسناد 
و املاک استان خراسان رضوی مرجع ثبت شرکت ها و موسسات 

غیرتجاری گناباد )129۰۶27(

آگهی تاســیس شــرکت با مســئولیت محدود پرنیان مهر مانلی درتاریخ 
1۴۰۰/۰۷/۲۹ به شــماره ثبت ۷۸۸16 به شناســه ملی 1۴۰1۰۴۴۷1۸۴ ثبت 
و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که خلاصه آن به شــرح زیر جهت اطلاع عموم 
آگهی می گردد. موضوع فعالیت: فروش لوازم بهداشــتی وآرایشــی وتجهیزات به 
داروخانه ها ولوازم بهداشتی ها درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهای لازم از مراجع 
ذیربط مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی: استان خراسان 
رضوی، شهرستان مشــهد، بخش مرکزی، شهر مشهد، محله جاهدشهر، خیابان 
شهیدغلامی ]شهیدذوق۴-رحمانیه ۲۹[، کوچه شهید نجفی ۹ ]شهیدغلامی1۰[، 
پلاک ۴۲، ساختمان نیکان، طبقه اول، واحد ۲ کدپستی ۹1۸63۷3۰1۰ سرمایه 
شخصیت حقوقی عبارت اســت از مبلغ 1۲۰,۰۰۰,۰۰۰ ریال نقدی میزان سهم 
الشرکه هر یک از شرکا خانم مریم سادات آخرتی به شماره ملی ۰۹۲۰۸۲۵۲۰6 
دارنده 3۰۰۰۰۰۰۰ ریال ســهم الشــرکه آقای رضا محمد شریفی ملک آباد به 
شــماره ملی ۰۹۲۲1۵1۲۰۲ دارنده 3۰۰۰۰۰۰۰ ریال سهم الشرکه خانم بی بی 
منور باقری مشــهدی به شــماره ملی ۰۹۴1۹۹۴۸۹۹ دارنده 6۰۰۰۰۰۰۰ ریال 
سهم الشرکه اعضا هیئت مدیره آقای رضا محمد شریفی ملک آباد به شماره ملی 
۰۹۲۲1۵1۲۰۲ به ســمت رئیس هیئت مدیره به مــدت نامحدود خانم بی بی 
منور باقری مشهدی به شماره ملی ۰۹۴1۹۹۴۸۹۹ به سمت مدیرعامل به مدت 
نامحدود دارندگان حق امضا: کلیه اوراق واســناد بهادار وتعهدآورشرکت از قبیل 
چک وســفته قراردادها وعقود اسلامی وهمچنین کلیه نامه های اداری با امضا بی 
بی منور باقری مشــهدی ورضا محمد شریفی ملک آبادهمراه مهر شرکت معتبر 
می باشد اختیارات مدیر عامل: طبق اساسنامه روزنامه کثیرالانتشار مردم سالاری 
جهت درج آگهی های شرکت تعیین گردید. ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله 
اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی باشد. اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان 

رضوی اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری مشهد )129۰5۳۶(

آگهی تغییرات شــرکت سارینا سرام گناباد ســهامی خاص به شماره 
ثبت 1۲63 و شناســه ملی 1۴۰۰3636۷۰۸ به استناد صورتجلسه مجمع 
عمومی عــادی بطور فوق العاده مــورخ 1۴۰۰/۰6/۲۲ تصمیمات ذیل اتخاذ 
شــد: 1. آقای علی بهادری به شــماره ملی ۰۸۷۰۸63۴۴۴ ۲.خانم فاطمه 
بهادری به شماره ملی ۰۹۲۵۲۲3۵1۴ ۴. آقای محمدرضا گلستان به شماره 
ملی۰۹۴1۰6۷۰33 به سمت اعضای اصلی هیات مدیره برای مدت ۲ سال 
انتخاب گردیدند. اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی مرجع 

ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری گناباد )129۰۶۳۳(

زهرا علی اکبری

مصرف خودسرانه آنتی بیوتیک ممنوع
محققان کشور با انجام پژوهشی اعلام کردند که باید از مصرف خودسرانه آنتی 
بیوتیک ها اجتناب شود. به گزارش ایسنا، در این مطالعه محققان دانشگاه علوم 
پزشکی مشهد، آنتی بیوتیک »کلیندامایسین« را که یکی از داروهای مفید بر 
ضد عفونت ها است، مورد آزمایش قرار دادند و اثر آن را بر روی انواع مختلفی از 
میکروب های بیماری زا ارزیابی کردند.  نتیجه نشان داد: به علت استفاده  بیش 
از حد از آنتی بیوتیک ها، بعضی از میکروب ها به تدریج در حال مقاوم شدن به 
این داروها هســتند و در صورتی که این موضوع ادامه یابد، در آینده دیگر قابل 
اســتفاده نخواهند بود و در نتیجه پزشکان برای درمان عفونت ها باید به دنبال 
آنتی بیوتیک های جدید باشــند که ساخت آن ها بســیار دشوار است. با توجه 
بــه این موضوع تمامی مردم باید دقت کافی را در اســتفاده از آنتی بیوتیک ها 
داشته باشند و از مصرف خودســرانه آن ها خودداری کنند. نتایج این پژوهش 
که توسط  کیارش قزوینی انجام شده، هم توسط پزشکان در بالین بیمار و هم 
توسط پژوهشگرانی که بخواهند در آینده روند تغییرات مقاومت آنتی بیوتیک ها 
را بررسی کنند قابل استفاده اســت. پزشکان می توانند برای تجویز منطقی تر 
آنتــی بیوتیک ها بــه نتایج این مطالعه توجه کنند و پژوهشــگران نیز قادر به 
انجام مقایسه بین نتایج این مطالعه و نتایج مطالعات آینده خواهند بود تا روند 

تغییرات مقاومت های آنتی بیوتیکی را ارزیابی کنند.

تعیین تکلیف ۱۴پلاک غیرمجاز دره فرحزاد
 با ورود قوه قضائیه

معاون امور اجتماعی و فرهنگی شــهرداری تهران از آماده سازی دره فرحزاد با 
رفع معضلات موجود برای ساخت اکو پارک خبر داد.

به گزارش ایسنا امین توکلی زاده با اشاره به رفع مشکلات دره فرحزاد و جمع 
آوری معتادان متجاهر از این محدوده و آماده سازی آن برای ساخت اکو پارک 
توســط سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری تهران اظهارکرد: به رغم اینکه 
در یک دهه گذشته اقدامات خوبی برای رفع مشکلات و معضلات دره فرحزاد 
انجام شده بود اما به دلیل عدم تکمیل این طرح ها در سنوات گذشته، مشکلات 
همچنان در این محله باقی مانده بود که در دوره جدید مدیریت شهری با تلاش 
تمامی مجموعه های متولی و همکاری شــهرداری دو منطقه ۲و ۵ این تلاش ها 
به نتیجه مطلوب خواهد رســید. وی با اشاره به ساخت و سازهای غیرمجاز در 
دره فرحزاد ادامه داد: در این محدوده ســاخت و سازهای غیرمجازی در بستر 
رودخانه در سال های گذشته صورت گرفته که با ورود آبفای تهران و قوه قضائیه 

1۴پلاک غیر مجازی که در این محله وجود داشت، تعیین تکلیف شد.
معاون شــهردار تهران افزود: با کمک نیــروی انتظامی آلونک های غیرمجاز در 
حریــم رودخانه فرحزاد به همراه معتادان متجاهر این محدوده نیز جمع آوری 
شــدند. وی با اشــاره به برنامه شــهرداری تهران با هدف کاهش آسیب های 
اجتماعی دره فرحزاد تاکید کرد: قرار اســت تا با همت سازمان پارک ها، طرح 
اصلی اکو پارک اجرا شود و دره فرحزادز که همیشه برای مردم منطقه موجب 

مسرت و انرژی بوده است، به شرایط طبیعی خود بازگردد.
توکلی زاده یادآور شــد: اکنون در مرحله ای هســتیم که زیر ساخت های دره 
فرحزاد آماده شــده اســت و به زودی نیروی انتظامی در این محدوده مستقر 
می شود همچنین نورپردازی این محدوده انجام شده و راه های دسترسی نیروی 

انتظامی در بخش های صعب العبور در حال احداث است.
به گزارش ســایت شهر قرار است تا با کمک معاونت خدمات شهری و سازمان 

پارک ها به زودی عملیات عمرانی اکو پارک در این محدوده آغاز شود.


